



التاريخ: 22 نوفمبر 2022م
كتاب رقم: BLDN-BS-HA-22-081

السيد / ناصر عبد الله العبد الغني المحترم،
مدير إدارة عمليات السوق
بورصة قطر

بيان صحفي

بلدنا تستكشف فرص الإستثمار في دولة الجزائر

زار وفد من شركة بلدنا ش.م.ع.ق دولة الجزائر لدراسة إمكانية الاستثمار المستقبلي وسبل التعاون المشترك بين بلدنا، والحكومة الجزائرية في مجال انتاج الحليب ومشتقات الالبان، وذلك كخطوة أولية لتعزيز سبل التعاون وتبادل المعلومات والخبرات لتطوير صناعة الحليب ومشتقاته في دولة الجزائر.

انتهى

نبذة عن شركة بلدنا

تأسست شركة بلدنا للصناعات الغذائية في عام 2014، وقد تطورت من مؤسسة طموحة إلى أكبر منتج للألبان والمشروبات في دولة قطر، حيث توفر أكثر من 85% من احتياجات البلاد من الحليب الطازج. تم إدراج شركة بلدنا ش.م.ع.ق بنجاح في بورصة قطر في ديسمبر 2019، مدفوعةً بالدعم الكبير من المستثمرين القطريين المحليين. منذ ذلك الحين، حافظت الشركة على نموها الثابت والسريع لضمان توفير منتجات الألبان الصحية والطازجة المنتجة محلياً وتحقيق الاكتفاء الذاتي لدولة قطر . كما في سبتمبر 2022، وصل عدد قطيع الأبقار في بلدنا إلى 24,167 بمتوسط إنتاج 37.3 لتراً لكل بقرة يومياً. تقدم الشركة حالياً أكثر من 250 منتجاً تشمل الحليب واللبن واللبن الزبادي والأجبان ومنتجات أخرى غير الألبان بما في ذلك العصائر والأسمدة العضوية.


حسان مراد آغا
امين سر مجلس الادارة



Baladna Q.P.S.C.

North Road, Exit 44, Umm Al-Hawaya Area, Al Khor & Al-Thakhira
T: (+974) 4035 8888 | P.O. Box: 3382, Doha, Qatar
C.R: 140310 | Capital: 1,901,000,000 QAR Fully Paid
info@baladna.com

بلدنا ش.م.ع.ق.

طريق الشمال، مخرج 44، أم الحوايا، الخور والخيرة
ت: 4035 8888 (+974) | ص.ب: 3382، الدوحة، قطر
سجل تجاري: 140310 | رأس المال: 1,901,000,000 ر.ق. مدفوع بالكامل
info@baladna.com



Date: November 22, 2022
Ref. BLDN-BS-HA-22-081

To: Mr. Nasser A. Al- Abdulghani
Director Market Operations
Doha – Qatar

Press Release

Baladna explores investment opportunities in Algeria

A delegation from Baladna Q.P.S.C. visited Algeria to study the possibility of future investment and ways of mutual cooperation between the Baladna and the Algerian government with regards to dairy products, as an initial step to enhance means of cooperation and exchange of information and experience for the development of the dairy industry in the Algeria

-End-

About Baladna

Founded in 2014, Baladna has grown from an ambitious entrepreneurial enterprise into Qatar's largest dairy and beverage producer, supplying over 85% of the country's fresh milk. Baladna successfully listed on the Qatar Stock Exchange in December 2019, attracting significant support from local Qatari investors. The Company has maintained its consistent and rapid growth to ensure healthy, fresh locally produced dairy products contribute to the self-sufficiency of the State of Qatar. As of September 2022, Baladna's dairy herd reached 24,167 with an average milk yield of 37.3L per cow per day. The Company currently offers a range of more than 250 products spanning milk, yoghurt, laban, cheese, and non-dairy products including juices and organic fertilizers.


Hassan Morad Agha
Board Secretary



Baladna Q.P.S.C.

North Road, Exit 44, Umm Al-Hawaya Area, Al Khor & Al-Thakhira
T: (+974) 4035 8888 | P.O. Box: 3382, Doha, Qatar
C.R: 140310 | Capital: 1,901,000,000 QAR Fully Paid
info@baladna.com

بلدنا ش.م.ق.

طريق الشمال، مخرج ٤٤، أم الحوايا، الخور والخيرية
ت: ٤٠٣٥ ٨٨٨٨ (+٩٧٤) | ص.ب: ٣٣٨٢، الدوحة، قطر
سجل تجاري: ١٤٠٣١٠ | رأس المال: ١,٩٠١,٠٠٠,٠٠٠ ر.ق. مدفوع بالكامل
info@baladna.com